
Vážený pane řediteli, 
 
chtěla bych vyjádřit uznání a velký dík neurologickému oddělení nemocnice Na Homolce, 
jmenovitě panu primáři MUDr. Kovářovi, MUDr. Součkové a celému týmu lékařů místní 
neurologie (nerada bych na někoho zapomněla).  
V únoru jsem zde byla dvakrát hospitalizována kvůli aneuryzmatu a disekci vertebrální tepny. 
Oceňuji rychlé a brilantní odhalení důvodu mé prudké a dlouhotrvající bolesti hlavy, která 
měla daleko závažnější příčinu, než jsem já i praktický lékař vzhledem k relativně nízkému 
věku předpokládali. V podstatě to vnímám tak, že mi zdejší lékaři svou precizností a 
odhodláním zachránili život. Vážím si profesionality a odborného zápalu, se kterými 
přistupovali k léčbě a zvažování rizik. Avšak nejen tyto vlastnosti na mě zapůsobily, neméně 
kladu důraz na lidský přístup, trpělivé osvětlování diagnózy i jejích rizik a léčby, empatii a 
celkovou atmosféru různých vyšetření i samotného pobytu v nemocnici. Pro pacienta je 
psychická stránka velmi důležitá a zde i o ni bylo skvěle pečováno.  
Ráda bych tímto způsobem poděkovala i sestrám zejména lůžkového oddělení, které svou 
práci konají odborně, ochotně a zároveň s úsměvem na rtech i v nelehkých situacích, které 
tato profese skýtá. V neposlední řadě bych ráda vyjádřila dík pomocným zdravotnickým 
pracovníkům, kteří kromě fyzického komfortu nás, pacientů, přispívali i k našemu 
pozitivnějšímu naladění během setrvání na lůžkovém oddělení. 
 
Mockrát děkuji! 
 

 

 


